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Inloopmiddag voor senioren 15 juni 

Het OSOL organiseert 15 juni van 13.00 uur tot 16.00 uur een inloopmiddag voor senioren in de 

Hanzeborg. Verschillende organisaties, actief op het gebied van preventie, hulp, zorg, gezelligheid en 

bewegen zijn bereid gevonden een stand te bemensen om met u in gesprek te gaan en u van 

informatie te voorzien. De koffie/thee staat voor u klaar. We ontmoeten u graag 15 juni. 

In gesprek met Martine Visser directeur bestuurder van Centrada. 

Op 15 mei hebben we Martine Visser ontvangen in ons OSOL-overleg. We wilden graag horen welke 

plannen Centrada heeft op het gebied van seniorenhuisvesting. Uit de woonwensen enquête die we 

twee jaar geleden samen hebben uitgevoerd kwam naar voren dat er veel vraag is naar een 

gelijkvloerse woning met een klein tuintje in zowel de huur- als koopsector. 

Mevr. Visser vertelde dat er 19.000 mensen staan ingeschreven voor een huurwoning in Lelystad 

waarvan er 9.000 actief zoeken. De wachtlijst voor jonge gezinnen is langer dan die voor jongeren en 

senioren. De gemiddelde wachttijd is 14 jaar. Cijfers om van de schrikken. Mevr. Visser adviseert de 

senioren om tijdig in te schrijven, ook als je overweegt t.z.t. te verhuizen van een koop naar een 

huurwoning. Mensen met een urgentieverklaring hebben voorrang, echter dan heb je geen enkele 

invloed op de plek waar je komt te wonen. Dus gok daar niet op en schrijf je tijdig in. Overweeg je 

van een koop- naar een huurwoning te verhuizen dan gaat Centrada graag met je in gesprek om 

samen te onderzoeken hoe dat financieel het beste te verwezenlijken is. 

Plannen voor nieuwbouw heeft Centrada genoeg. Helaas blijken bestemmingsplannen vaak niet op 

orde te zijn waardoor niet gestart kan worden. Het accent op bouwen ligt nu in de bestaande stad. 

Centrada betrekt de omwonenden bij de planvorming en probeert zoveel mogelijk bezwaren weg te 

nemen. Wij hebben opnieuw de wens van wonen in een hofje onder de aandacht gebracht. 

De Maatschappelijke Agenda, MAG 

Woensdag 23 mei en donderdag 24 mei hebben werkateliers plaatsgevonden over onderwerpen die 

vallen onder het sociaal domein. Namens Het OSOL en als lid van de cliëntenraad heb ik (Wim) 

meegewerkt aan het thema ‘Voor elkaar zorgen’. Door met mensen uit verschillende disciplines van 

gedachten te wisselen komt aan het licht hoe krom het strak volgen van de regelgeving vaak 

uitwerkten en hoe het efficiënter kan. Wethouder Rinze Broekema gaf aan daar snel verandering in 

te willen brengen onder het motto: “de burger en zijn behoefte centraal met de wet als vangnet”. 

Lelystadmakers, onze pagina in de Flevopost 

In de vorige OSOL Nieuws schreven we in gesprek te zijn met de gemeente over het kleine tekort dat 

de begroting nog liet zien. We zijn blij dat gemeente heeft toegezegd het tekort aan te vullen. 

 

Koos de Groot, voorzitter KBO. 

Wim Hijmissen, voorzitter OSOL. 

 


